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Γιατί ο Θεός να μην θεραπεύει πάντα το σώμα 
μας;
Άγιοι - Πατέρες - Γέροντες / Άγ. Λουκάς Συμφερουπόλεως & Κριμαίας ο ιατρός / Θεολογία και 
Ζωή / Ορθόδοξη πίστη

Με είχε ρωτήσει κάποιος φίλος τις προάλλες γιατί να γίνονται και γιατί να μην 
γίνονται θαύματα σε όλους τους ανθρώπους από τον Χριστό, -που είναι η 
προσωπική Αλήθεια- από την Παναγία, τους Αγίους και άλλους μεσίτες και 
πρεσβευτές. Γιατί ένας άνθρωπος να θεραπεύεται από τον καρκίνο και άλλος να 
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ζεματίζεται και να πονάει και υποφέρει, σωματικά πάντα…; Επιθυμεί κάτι τέτοιο ο 
φιλάνθρωπος Θεός;

Πρώτα-πρώτα, ο Θεός δεν γίνεται φορτικός και δεν είναι «κομπλεξικός», όπως 
εμείς. Απεναντίας, εάν δεν Τον θέλουμε στην ζωή μας, δεν έρχεται, αν και μας 
ευεργετεί και πάλι όσο Του το επιτρέπουμε. Είναι ο μανικότερος των εραστών, ο 
πιο τρελός των ερωτευμένων και παράλληλα ο «ευγενής», που σεβεται 
απεριόριστα την ελευθερία μας. (Επίσης, είναι αυτός που φέρεται όπως ο πατέρας 
στην παραβολή του Ασώτου- δεν ζητάει κανένα λόγο, ούτε … «κάνει μούτρα», 
αλλά απλώς χαίρεται με την επιστροφή μας στο καλό.) Με άλλα λόγια, μας αφήνει 
να πάμε όπου θέλουμε, είτε με τα λόγια και τις εξωτερικές ενέργειες κάνουμε τους 
ευσεβείς, είτε όχι. Εκεί έχει ο άνθρωπος ακέραια την ευθύνη.

Τώρα, στην περιπτωση (περισσότερα…)

http://www.diakonima.gr/2012/12/05/γιατί-ο-θεός-να-μην-θεραπεύει-πάντα-το-σ/
http://www.diakonima.gr/2012/12/05/γιατί-ο-θεός-να-μην-θεραπεύει-πάντα-το-σ/

